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Protokół nr 57.2023 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 25 maja 2023 r. 

 

Obrady rozpoczęto 25 maja 2023 r. o godz. 14.00 a zakończono  

o godz. 17:00 tego samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec otworzył LVII sesję, informując  

o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych osób uczestniczących  

w sesji. 

Następnie Przewodniczący stwierdził, że na podstawie potwierdzonego  

w systemie quorum i listy obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, 

co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności radnych, 

sołtysów i zaproszonych gości stanową załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Przewodniczący Konrad Golec powitał wszystkich obecnych i zapytał, czy do 

przedłożonego porządku obrad ktoś wnosi uwagi. Będąc przy głosie zgłosił wniosek  

o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwał: 

1) w sprawie nadania tytułu honorowego "Zasłużony dla gminy Przytoczna" – 

jako punkt 2 porządku obrad 

2) w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników – 

jako ostatni projekt w bloku uchwał. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad  

o cztery projekty uchwał dotyczących poręczenia tj.: 

1) w sprawie w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty 

pożyczki P23006, 

2) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki 

płatniczej P23007, 

3) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki 

P22009 

4) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki 

płatniczej P22010 

Innych wniosków nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie zgłoszony przez siebie wniosek, który Rada Gminy poparła jednogłośnie 

głosując:  

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, 

Sławomira Trojanek, Żaneta Wrona 

 

Następnie głosowano w sprawie rozszerzenie porządku obrad o 4 projekty uchwał 

zgłoszonych przez Wójta Gminy Przytoczna – w bloku uchwał po projekcie 

dotyczącym zmiany wpf. 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, 

Sławomira Trojanek, Żaneta Wrona 

Następnie głosowano w sprawie ustalenia porządku obrad 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, 

Sławomira Trojanek, Żaneta Wrona 

 

W związku z powyższym Rada Gminy Przytoczna obradowała według 

następującego porządku: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr LVI  Rady Gminy Przytoczna. 

2. Nadanie tytułu honorowego "Zasłużony dla Gminy Przytoczna". 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 27 kwietnia do 25 maja 2023 r. 

4. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

7. Analiza raportu o realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 

rok 2022. 

8. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami za 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

• w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 

2023-2030;  

• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki P23006; 

• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki płatniczej 

P23007; 

• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki P22009; 

• w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki płatniczej 

P22010; 

• w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej i drodze gminnej publicznej w 

miejscowości Przytoczna; 

• w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do protokołu sesji Rady Gminy 

Przytoczna nr LVI nie zgłoszono żadnych uwag, zatem uznaje się protokół za przyjęty.  

 

Ad 2.  

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec odczytał wniosek o nadanie tytułu 

honorowego dla Pana Andrzeja Chmielewskiego – wniosek złożony przez Wójta 

Bartłomieja Kucharyka. Poinformował o ustaleniach Komisji do przyznania tytułu 

„Zasłużony dla Gminy Przytoczna”, gdzie 6 obecnych członków, głosowało 

jednogłośnie za. Na tej podstawie przygotowano projekt uchwały w tej sprawie.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Angelika Sudoł, Danuta Szczyszyk, 

Sławomira Trojanek, Żaneta Wrona 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII/350/2023 – załącznik nr 2 do protokołu. 

 

 Następnie wręczono Panu Andrzejowi Chmielewskiemu medal, list gratulacyjny 

i uchwałę w sprawie przyznania tytułu honorowego „Zasłużony dla Gminy Przytoczna”. 

Gratulacje i słowa uznania wyrazili Przewodniczący Rady Gminy, Wójt Bartłomiej 

Kucharyk, Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy.  

Pan Andrzej Chmielewski zabrał głos - dziękuję bardzo za zaproszenie na 

sesję. Zdaję sobie sprawę, jak ważny jest to tytuł i jaka jest to nobilitacja. Jest to dla 

mnie naprawdę wzruszające. Dziękuję bardzo za nominację. Dziękuję, za przyznanie  

tytułu. Ten tytuł jest dla mnie nie tylko nagrodą, ale również czy przede wszystkim, 

inspiracją do dalszej pracy. Dziękuję bardzo. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 3. 

Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 27 kwietnia do 25 maja 2023 

przedstawił Wójt Bartłomiej Kucharyk – załącznik nr 3 do protokołu. Będąc przy głosie 

poinformował o powołaniu na stanowisko Zastępcy Wójta Pani Anny Sawki, którą 

poprosił o krótkie przedstawienie się. Następnie Wójt poprosił Przewodniczącego 

Rady Gminy i Dyrektora Szkoły Podstawowej w Przytocznej o przedstawienie 

informacji o kolejnych sukcesach sportowych naszych uczniów. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - zdarzyło się to po raz drugi tutaj, 

w historii ostatnich 35 lat, że z terenu naszej gminy, reprezentacja szkoły wyjeżdża na 

finał ogólnopolski, po przejściu wszystkich eliminacji od szczebla powiatowego, przez 

finał wojewódzki. Pierwszy raz, zdarzyło się to w Szkole w Rokitnie, 6-oddziałowej. 

Wtedy jeszcze było bardzo dużo województw. Natomiast w ubiegły piątek, odbył się 

finał wojewódzki na Stadionie Miejskim w Międzyrzeczu, gdzie spotkały się 
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reprezentacje najlepszych powiatów z całego województwa w kategorii dziewcząt  

i chłopców klas 5-6. Okazało się, po zakończeniu 4 konkurencji, w których dzieci brały 

udział, to są konkurencje lekkoatletyczne: rzut piłeczką palantową, skok w dal, bieg na 

600 m dziewczęta, 1 000 m chłopcy oraz bieg na 60 m, że reprezentacje dziewcząt 

i chłopców zdobyły mistrzostwo województwa i uzyskały kwalifikacje do udziału  

w finale ogólnopolskim. Odbędzie się ten finał 6-7 czerwca w Aleksandrowie Łódzkim. 

No i tutaj, ze strony opiekunów dzieci, wielkie podziękowania dla Pani Dyrektor, Pana 

Wójta za to, że udało się zorganizować logistycznie i zabezpieczyć finansowo wyjazd 

na te zawody. Bo to są już bardzo duże, potrzebne środki finansowe. Myślę, że 

reprezentowanie województwa przez tak małą gminę, miejscowość i tak małą szkołę 

wiejską, na szczeblu centralnym, ogólnopolskim, to jest już przeogromny sukces. 

Cieszymy się z tego bardzo. 

 Dyrektor Szkoły Brygida Konieczna - ja ze swojej strony chciałabym 

pogratulować kadrze nauczycielskiej, w składzie pan Konrad Golec, pan Marek 

Korczyński, pan Witold Podkowiński i pan Tomasz Piotrowski. Bo to jest ich zasługa, 

że dzieci osiągnęły tak wysoki, tak wysoką lokatę i takie miejsce i że jadą dalej na finały 

krajowe. Także tylko i wyłącznie gratulacje dla naszych nauczycieli. 

 

Następnie pytania do sprawozdania Wójta zadali: 

 Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - Panie Wójcie, kilka komisji wstecz 

padła propozycja, aby utworzyć taki z własnych środków, program wsparcia budowy 

zbiorników bezodpływowych, w kategoriach trochę takich wsparcia tych działań 

proekologicznych. Czy już ten regulamin jest opracowany, jest w trakcie 

opracowywania? Żeby radni mogli się z tym zapoznać i być może, jakieś swoje 

propozycje rozwiązań zgłosić. Ale i powiem, że po tym spotkaniu i po tej rozmowie  

i decyzji Komisji, która bardzo przychylnie się do tego odniosła, już pytają się 

mieszkańcy, czy to jest uruchomione, czy to będzie działało.  

 Wójt Bartłomiej Kucharyk - oczywiście, że to będzie funkcjonowało i to będzie 

działało. W związku z tym, że jest to pionierski pomysł ja myślę, że pracownicy Urzędu, 

którzy są bardzo mocno obciążenie pracą, niektórzy naprawdę oglądają każdą sesję 

Rady Gminy, to jak słyszą o naszych kolejnych pomysłach, to drżą. Bo im się tylko 

dokłada cały czas zadań. Oczywiście, chętnie ją wykonują, tylko na to też trzeba czasu. 

Myślę, pani Sekretarz więcej może na ten temat powiedzieć, niż ja. To jest zadanie, 

które zostało powierzone pani Ani Sawce, która wspólnie z panem Prezesem Spółki 

WOKAMID i z panem Krzysztofem Cebulą są już praktycznie na finiszu tego 

regulaminu i wszystkich kwestii, związanych z tym. Myślę, że na czerwcowej sesji, to 

już będzie gotowe. I będziemy mogli ten program, na czerwcowej sesji przyjąć. Także, 

pracujemy nad tym bardzo mocno i intensywnie. 

 Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec - czy osoby, które gdzieś w tym 

okresie, czasookresie, rozpoczynają tego typu przedsięwzięcia, inwestycje, będą 

mogły jeszcze skorzystać z tym takim wstecznym działaniem programu? Czy raczej, 

to już będzie niemożliwe? 

 Wójt Bartłomiej Kucharyk - to będzie decyzja należała do państwa, jako Rady 

Gminy. To Wy Państwo, określicie kryteria. My oczywiście, zaproponujemy te kryteria, 

ale to Wy Państwo, podobnie jak w przypadku innych dopłat, czy dotacji dla 

mieszkańców zdecydujecie, jaką formułę przyjmiemy. Czy będziemy uwzględniać 



5 

 

faktury z 2023 roku, czy nie. Jaka, na poziomie jakiej wysokości będą te dopłaty i tak 

dalej. No na pewno, jak w każdym przypadku środków będzie mniej, jak chętnych. Tak. 

My zakładamy, że to będzie program wieloletni. No ale od czegoś, musimy zacząć. 

Zaczniemy od kwoty około 200 000,00 zł. A zbiorników na terenie gminy mamy około 

600 więc to pokazuje, jak jest ogromna skala potrzeb i ogromna skala realizacji tych 

inwestycji. Ja nie mówię, że te 600 to są wszystkie do wymiany, tylko, żeby sprawa 

była jasna i oczywista, mam nadzieję, że są, że 5 jest do wymiany. Ale około 600 

zbiorników bezodpływowych i przydomowych oczyszczalni, znajduje się na terenie 

Gminy Przytoczna, więc wyzwanie jest naprawdę bardzo duże. 

 

Na tym temat wyczerpano. Dalsze prowadzenie obrad Przewodniczący Rady 

Gminy Przekazał Wiceprzewodniczącemu Mirosławowi Romanowskiemu. 

 

Ad 4. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Mirosław Romanowski Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju 

Gospodarczego i Bezpieczeństwa Publicznego, 

3) Piotr Okińczyc Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec poinformował o sprawach  

i korespondencji, która wpłynęła do biura: 

− rozstrzygnięcie nadzorcze do uchwały nr LV.337.2023 z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania i zwrotu wydatków 

na pomoc w formie posiłków i pomocy w naturze w formie żywności oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania z tych 

zwrotów, jak również w sprawie trybu ich pobierania; 

− pismo mieszkańca gminy z dnia 18.04.2023 r. w sprawie budowy obwodnicy 

miejscowości Przytoczna w ciągu drogi krajowej nr 24; 

− korespondencja z GDDKiA dotycząca obwodnicy; 

− pismo w sprawie nabyci nieruchomości gminnej; 

− wniosek Komendanta Powiatowej Straży Pożarnej o dofinansowanie kwotą 30 

tys. zł zakupu samochodu, 

− pismo WOPR o zagrożeniach dla osób przebywających na obszarach wodnych 

– pracownik merytoryczny przygotowuje analizę zagrożeń w tej sprawie; 

− uwagi RIO do uchwały nr LVI.344.2023 z dnia 27 kwietnia 2023 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na 2023 r. 

− opinia RIO w sprawie wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

Będąc przy głosie Przewodniczący Rady Gminy złożył życzenia samorządowcom  

z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego i przypomniał - warto przypomnieć króciutko, 

że pierwsze wybory to 27 maja 90 roku. Na podstawie ustawy z marca 90 roku. 

Prezesem Rady Ministrów wtedy był Tadeusz Mazowiecki. Te wybory, to były wybory 

do (...) Z tego co pamiętam chyba, to było 2382 Rady Gmin. Było możliwość zdobycia 

około 50 000 mandatów, a było sporo, dużo więcej chętnych, bo ponad chyba 140 000 
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kandydatów. To był pierwsze wybory, które pozwoliły na to, aby cześć obowiązków, 

ale nie tylko obowiązków ale i kompetencji, przekazać tym najmniejszym jednostkom 

organizacyjnym, jakie są gminy. Jedną z tych ważnych rzeczy, to było źródło 

finansowania wszystkich zadań, które samorządy miały wykonywać. I tak się do dzisiaj 

dzieje. No w międzyczasie przy okazji, jak państwo pamiętacie 30-lecia samorządu, 

rozmawialiśmy również na ten temat, zmieniła się trochę forma decyzyjności  

i kompetencji w samorządzie, w związku z likwidacją Zarządów Rad Gmin. Dużo 

większa część możliwości i oddziaływania, decyzyjności pozostała po stronie wójtów, 

burmistrzów. Między innymi z powodu tego, że są wybierani już w wyborach 

bezpośrednich. Zajmujemy się tą sferą taką społeczną, czyli oświata, służba zdrowia, 

opieka społeczna. Zajmujemy się stroną trochę tą techniczną, związaną z budową, 

modernizacją dróg, kanalizacji, wodociągów, w dużych miejscowościach przesyłem 

energii, gazu. Ale zajmujemy się również gospodarką nieruchomościami, zajmujemy 

się ochroną środowiska, zajmujemy się obsługą cmentarzy. To wszystko państwo,  

w trakcie tutaj naszych spotkań na komisjach i sesji, doświadczacie i czasami się 

zderzamy z rzeczywistością, jeśli szczególnie chodzi o koszty utrzymania tych 

wszystkich działań. Życzę Państwu, aby ta działalność samorządowa przynosiła 

państwu dużo satysfakcji. Bo jeśli jest satysfakcja, to jest kolejny motywator do 

działania, do podejmowania dobrych, zgodnych z takim poczuciem wewnętrznym, 

swojego zdania i swojej oceny sytuacji, decyzji. Państwu Sołtysom również życzę, 

żeby w ten samorząd pomału wkraczali, tymi małymi kroczkami, a być może 

większymi. I przy okazji, tak mam nadzieję, przy okazji kolejnej okrągłej rocznicy Dnia 

Samorządowca, będzie okazja aby być może, uroczystą sesję, to już oczywiście 

kolejna kadencja, ale uroczystą sesję zwołać i poświęcić ten czas, stricte 

podsumowaniu omówieniu dyskusji na ten temat. Dziękuję bardzo. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 6.  

Informację o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej omówiła 

przedstawiając prezentację multimedialną Kierownik GOPS Agnieszka Matusiewicz – 

informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk podziękował wszystkim pracownikom Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Przytocznej za ich pracę. 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 7. 

Raportu o realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022 przedstawiła 

Zastępca Wójta Anna Sawka – informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski przypomniał, że temat 

analizowano podczas posiedzenia Komisji Edukacji i Spraw Społecznych. 

Podziękował za wsparcie działań profilaktycznych, prowadzonych w jednostkach 

oświatowych podkreślając, że właśnie te fundusze przeciwdziałania narkomanii  

i alkoholizmowi, wspierają naszą profilaktykę szkolną oraz to również działalność 

sportowa, rekreacyjna, prowadzona poza lekcjami na terenie naszej gminy. 

 

Na tym temat wyczerpano. 
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Ad 8. 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami za 2022 rok przedstawił Wiceprzewodniczący 

Rady Gminy Mirosław Romanowski – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Następnie Radna Danuta Szczyszyk przedstawiła w prezentacji multimedialnej 

sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich Wsi Rokitno – 

informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  Następnie głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mirosław 

Romanowski - sprawozdania finansowe oczywiście z działalności stowarzyszeń są 

przedkładane zgodnie z procedurami tutaj w Urzędzie Gminy. Natomiast, przyjęliśmy 

taką zasadę, że w każdym roku Stowarzyszenie, które od nas otrzymuje wsparcie, 

będzie mogło się podzielić w ten sposób jak tutaj przedstawiła pani Danuta Szczyszyk, 

swoją pracą właśnie poprzez taką prezentację, prezentowaną na sesjach Rady Gminy. 

Ja przypomnę tylko, że dofinansowanie tej działalności w ramach konkursu, jakie 

otrzymało Koło Gospodyń Wiejskich Wsi Rokitno, to jest 2 500,00 zł. Proszę, ile można 

za te pieniądze zrobić, a od tego roku to jest 5 000,00 zł. 

Na tym temat wyczerpano. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę o godz. 15.55, a o godz. 

16.16 wznowił obrady, przekazując dalsze prowadzenie Przewodniczącemu Rady 

Gminy.  W dalszych obradach nie uczestniczyła Radna Angelika Sudoł, który zwolniła 

się z dalszego udziału w sesji i od tego momentu w posiedzeniu uczestniczyło 14 

radnych. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok 

Projekt uchwały wrze ze zgłoszonymi autopoprawkami omówiła Skarbnik Joanna 

Matuszewska.  

Radny Marcin Strzelewicz zapytał – w tym ogłoszonym przetargu, co był na 

budowę małej tej infrastruktury turystycznej nad Jeziorem Przytoczno, tam była tylko 

jedna oferta, czy parę było, a wybrana te 130 000,00? 

Skarbnik Joanna Matuszewska wyjaśniła - tutaj, do zapytania ofertowego zostały 

złożone 2 oferty. To była oferta druga w kolejności, co do ceny. 

W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący Rady Gminy poddał uchwałę 

pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.351.2023 – załącznik nr 8 do protokołu. 
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2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na 

lata 2023-2030 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska.  

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu  Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.352.2023 – załącznik nr 9 do protokołu. 

3) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki P23006 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec przypomniał, że 4 kolejne uchwały w 

sprawie poręczeń zostały omówione na posiedzeniu Komisji Finansów. Następnie 

szczegółowo temat przedstawił Prezes Zarządu sp. Wokamid Łukasz Szczerbak 

odpowiadając na pojawiające się pytania. 

Uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący poddał projekt pod 

głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.353.2023 – załącznik nr 10 do protokołu. 

4) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki 

płatniczej P23007; 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.354.2023 – załącznik nr 11 do protokołu. 



9 

 

 

5) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki P22009 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.355.2023 – załącznik nr 12 do protokołu. 

6) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty pożyczki 

płatniczej P22010 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne:  

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.356.2023 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

7) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej i drodze gminnej publicznej  

w miejscowości Przytoczna  

Radny Marcin Strzelewicz zapytał, czy były prowadzone konsultacje  

z mieszkańcami w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec wyjaśnił - takie pytanie, zostało 

wczoraj również zadane panu Wójtowi. Odpowiedź była pozytywna. W ogóle tutaj była 

taka chyba dosyć dwustronna współpraca, bo i wniosek ze strony mieszkańców, który 

był akceptowany. Tak naprawdę, chodzi tam o jeden budynek, który już w tej chwili 

jest oddany do użytku i ma jakiś swój nadany adres. Będzie to się wiązało zapewne ze 

zmianą, nie wiem dowodów i całej tej takiej administracyjnej. Ale wszystkie pozostałe, 

to jest taka, na bieżąco chyba procedura. Jeśli będzie nazwa ulicy, będzie dużo łatwiej 

przy nadawaniu nr, a później wyrabianiu wszystkich dokumentów z tym związanych. 

Innych pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 
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Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII/357/2023 – załącznik nr 14 do protokołu. 

 

8) w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na 

ławników 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec przypomniał potrzebę podjęcia 

niniejszej uchwały oraz skład osobowy zespołu, ustalony na posiedzeniu Komisji 

Finansów. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Krystian Gabryelski, Beata Góra, Zbigniew Klusek, Golec Konrad, Ireneusz 

Koput, Maria Kuberska, Waldemar Maciąg, Sylwester Mędryk, Piotr Okińczyc, 

Mirosław Romanowski, Marcin Strzelewicz, Danuta Szczyszyk, Sławomira Trojanek, 

Żaneta Wrona 

NIEOBECNI (1) Angelika Sudoł 

Uchwałę zarejestrowano pod nr LVII.358.2023 – załącznik nr 15 do protokołu. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 10. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Radna Żaneta Wrona - zapraszam wszystkich Państwa, nie tylko z naszej 

gminy, na festyn charytatywny na rzecz małej Lilianki czteromiesięcznej, która 

zachorowała na nowotwór. Będziemy zbierali pieniążki na inne leczenie - 17 czerwca 

o godzinie 15.00. Przewidujemy to gdzieś do godziny 20.00. Od godziny 20.00 będzie 

również dla chętnych zabawa taneczna. Jeszcze chciałabym zaprosić, bo zostało kilka 

miejsc, na sobotni rajd rowerowy, który organizuje Stowarzyszenie Wiatraczanka. 

Zbieramy się o godzinie 10.00 przy świetlicy wiejskiej w Nowej Nierzwicy. 

Przewodniczący Rady Gminy Konrad Golec – 18 czerwca w Przytocznej 

odbędzie się taki sportowy dzień z piłką nożną, nauką żonglerki, z pokazami,  

z prezentacjami, na stadionie w Przytocznej. Także, zachęcam rodziców z małymi 

pociechami, aby sobie zarezerwowały ten dzień. Sesja absolutoryjna planowana jest 

na 29 czerwca, materiały Radni otrzymają z dwutygodniowym wyprzedzeniem.  

Radny Marcin Strzelewicz - Tam była rozmowa na temat projektu adaptacji 

budynku piekarni. Czy coś wiadomo na ten temat? Czy to jest zwykły projekt? Czy to 

jest już coś wiadomo, co może tam będzie? 

Skarbnik Joanna Matuszewska - tutaj żadne prace projektowe nie zostały 

jeszcze nikomu zlecone. Nie został określony zakres tych prac. Najpierw, 

inwentaryzacja budynku. 

Prezes Zarządu sp. Wokamid Łukasz Szczerbak – Szanowni Państwo, w tym 

temacie, ale nie tylko w tym, ale jak i budynek OPS-u, rozważamy jeszcze 2 inne 

budynki, które należą w 100% do gminy. Żeby zrobić tutaj, mamy spotkania z panią 

Wójt, z panem Wójtem i przykładowo, z Centrum Energetyki Odnawialnej, z Prezesem 



11 

 

Radosławem Grechem, chcemy porobić coś, co jest absolutnie niezbędne, czyli 

certyfikaty energetyczne. Ale też te certyfikaty energetyczne zrobimy po to, żeby mieć 

możliwość skorzystania z dofinansowań w zakresie termomodernizacji. I również, w 

tych projektach możemy te budynki mocno odświeżyć. Zarówno pod kątem 

energochłonności obiektów, ale również i adaptacji. Z tego co się dowiedziałem, to 

około 15% wartości dofinansowania, może być niezwiązane z termomodernizacją, 

czyli przykładowo dostosowanie wewnętrznych ścian, wyposażenia, jak i np. wjazdu 

dla osób niepełnosprawnych. Takie spotkanie, prawdopodobnie w przyszłym tygodniu 

już takie mocniej techniczne będziemy mieli. I w tym kierunku, na chwilę obecną, 

idziemy. Ale co szczegółowo będzie w środku, to zapewne już pan Wójt ma jakiś 

pomysł na to. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 11. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Konrad Golec zakończył obrady. 

 

                                             Przewodniczący Rady Gminy 

 

                         ……………………………… 

                                        Konrad Golec 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 

 

 

Załączniki: 

1) lista obecności; 

2) uchwała nr LVII.350.2023 w sprawie nadania tytułu honorowego "Zasłużony dla Gminy 

Przytoczna"; 

3) sprawozdanie wójta z działalności w okresie od 27 kwietnia do 25 maja 2023 r.; 

4) informacja o działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej; 

5) raport o realizacji zadań Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022; 

6) sprawozdanie z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami za 2022 rok; 

7) sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Koło Gospodyń Wiejskich Wsi Rokitno; 

8) uchwała nr LVII.351.2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok; 

9) uchwała nr LVII.352.2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Przytoczna na lata 2023-2030; 

10) uchwała nr LVII.353.2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty 

pożyczki P23006; 

11) uchwała nr LVII.354.2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty 

pożyczki płatniczej P23007; 

12) uchwała nr LVII.355.2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty 

pożyczki P22009; 

13) uchwała nr LVII.356.2023 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie poręczenia spłaty 

pożyczki płatniczej P22010; 

14) uchwała nr LVII.357.2023 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej i drodze 

gminnej publicznej w miejscowości Przytoczna; 

15) uchwała nr LVII.358.2023 w sprawie powołania zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników. 


